
  

Antsla Vallavolikogu istungi 

 

P R O T O K O L L 

 

Uue-Antsla Rahvamaja       16. veebruar 2021 nr 2 

 

Algus kell 15.00, lõpp kell 16.30 

 

Istungi juhataja: volikogu esimees Merike Prätz 

Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi 

Osa võttis 14 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile). 

Merike Prätz: Mitteosalemisest on teatanud Jarek Jõela ja Airi Hallik-Konnula. 

Istungil ei osalenud Lehar Neve. 

 

Kutsutud: vallavanem Avo Kirsbaum, vallasekretär Kersti Käis, maa- ja planeeringute spetsialist 

Ester Hommik, keskkonnaspetsialist Liana Neeve, arenguspetsialist Kalev Joab ja sotsiaaltöö 

spetsialist Maiu Pärna. 

 

Merike Prätz: Kuna arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees Jarek Jõela ja aseesimees Airi 

Hallik-Konnula on tööalaselt Antslast ära, teeb kaasettekanded arengu- ja planeerimiskomisjoni 

liige Lea Jõevere. 

 

Päevakorra muutmiseks/täiendamiseks ettepanekuid ei tehtud. 

Volikogu aseesimees Merike Prätz pani hääletusele volikogu liikmetele saadetud 8. punktilise 

päevakorra. 

Poolt hääletas 13 kohal olnud volikogu liiget. 

 

Päevakord: 

 

1. Antsla valla 2021. aasta eelarve II lugemine 

Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem 

Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees 

 

2. Kaasava eelarve suurus 2022. eelarveaastal 

Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist 

 

3. Antsla Vallavolikogu 19.12.2017 määruse nr 8 "Toimetulekutoetuse määramiseks 

eluasemekulude piirmäärad” muutmine 

Ettekandja: Maiu Pärna, sotsiaaltöö spetsialist 

Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 

 

4. Koerte ja kasside pidamise eeskiri 

Ettekandja: Liana Neeve, keskkonnaspetsialist 

Kaasettekandja: Lea Jõevere, arengu- ja planeerimiskomisjoni liige 

 



5. Antsla Vallavolikogu 14.04.2020 määruse nr  6 „Kagu-Eesti spetsialistide eluasemete 

toetusmeetmes osalemise tingimused“ muutmine 

Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist 

Kaasettekandja: Lea Jõevere, arengu- ja planeerimiskomisjoni liige 

 

6. Metsa tn 1b kinnisasja kasutusse andmine 

Ettekandja: Ester Hommik, maa- ja planeeringute spetsialist 

Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees 

 

7. Antsla Vallavolikogu 27.10.2004 määruse nr 14 „Antsla valla tiheasustusalal raieloa andmise 

tingimuste ja korra kehtestamine” kehtetuks tunnistamine 

Ettekandja: Kersti Käis, vallasekretär 

 

8. Informatsioon 

 

 

1. Antsla valla 2021. aasta eelarve II lugemine 

 

Ettekandega esines abivallavanem Avo Kirsbaum. 

Antsla valla 2021. aasta eelarve on tasakaalus. 

Eelarvet tutvustati põhjalikult I lugemisel ning eelarve- ja majanduskomisjoni kahel koosolekul. 

Vallavanem tutvustas kahe lugemise vahelisel ajal vallavalitsuse poolt tehtud muudatusi (materjal 

antud protokolli lisana) ning ühe volikogu liikme poolt tehtud parandusettepanekuid (ettepanek 

antud protokolli lisana). 

 

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul toimus pikem arutelu 

Antsla Kultuuri- ja Spordikeskuse algatuse – kohviku korraldamine ja meenete müük üle, samuti 

hoones toimuva remondi üle. 

Komisjon kiitis Antsla valla 2021. aasta eelarve heaks ja suunas volikokku. 

 

Merike Prätz: Kas vallavalitsuse poolt tehtud tulude kulude muudatuste osas on küsimusi? 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud. 

Volikogu esimees: Kes on vallavalitsuse poolt tehtud tulude-kulude muudatustega nõus? 

Poolt oli 14 kohal olnud volikogu liiget. 

 

Volikogu esimees luges ette volikogu liikme poolt esitatud parandusettepaneku: 

Konto 08109 Vaba Aja Üritused 

55 Majandamiskulude rida vähendada 18 280 euro võrra ja lisada mahaarvatav 18 280 eurot 

Kultuuri- ja Spordikeskuse 55 majandamiskuludele reale juurde. 

 

Seletuskiri: 

Antsla Kultuuri- ja spordikeskuse põhimääruses on kirjas kultuurikeskuse üheks ülesandeks: 

 9.6. rahvapidude, kultuuriürituste ja valla suurürituste korraldamine; 

Antsla vallavolikogu ei saa kohustada Antsla KSK-d  täitma põhimääruses toodud ülesandeid, kui 

selleks ei eralda raha. Linda rahvamaja ja Antsla kultuurimaja ühinemise algusest saadik on 

kehtiva põhimääruse alusel olnud valla suurürituste korraldamise raha Antsla KSK eelarvel. 

Puudub igasugune seaduslik alus, mis reguleeriks vahendite äravõtmist. 

 

Avo Kirsbaum: Parandusettepanekut Antsla Vallavalitsuse istungil arutati ja leiti, et tänasel päeval 

ei ole otstarbekas antud muudatusi eelarvesse sisse viia, kuna mitmete ürituste korraldamisega on 

juba alustatud nt Vabariigi aastapäeva korraldamine, Antsla vald 30 üritused, kolme valla 

ühisüritus jne. 



Antsla Kultuuri- ja spordikeskuse käesoleva aasta ülesanneteks on, planeeritud ürituste 

korraldamine ning uue ühisasutuse põhimääruse ja struktuuri väljatöötamine hiljemalt käesoleva 

aasta juuni kuuks. 

 

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjonis parandusettepanekut arutati. Toimus 

hääletus, mille tulemusel parandusettepanekut ei toetanud viis komisjoni liiget ja erapooletuks jäi 

kaks komisjoni liiget. 

Komisjoni liikmed ei toetanud ettepanekut ja suunasid parandusettepaneku volikokku. 

 

K.-Oudekki Loone: Saan aru, et Antsla Kultuuri- ja spordikeskus ei korralda pool aastat 

planeeritud üritusi? Kui tahame, et Antsla Kultuuri- ja spordikeskuse üritusi korraldaks, peame 

andma eelarvelise vabaduse. 

Avo Kirsbaum: Eelarves on näha, et Antsla Kultuuri- ja spordikeskusel on eraldi eelarve, kus on 

ära toodud nende poolt planeeritud üritused ja taotletud vahendid. Planeeritud üritused ära ei jää, 

siiani on kõik üritused toimunud. Parandusettepanek puudutab ülesandeid,  mida korraldab 

kultuuri- ja noorsootöö spetsialist. 

 

Raivo Vallner: Revisjonikomisjon vastavalt oma tööplaanile kohtus Antsla Kultuuri- ja 

spordikeskuse uue juhi ja endise juhataja kohusetäitjaga. Revisjonikomisjoni küsimus oli, kas 

kultuuri- ja spordielu koordineerimine peaks olema Antsla Kultuuri- ja spordikeskuse ülesanne? 

Nemad vastasid, et peaks olema. Teiseks küsisime, kas vahendid peaksid olema nende eelarves, 

millele samuti vastati jaatavalt. Volinik ongi teinud ettepaneku, et anda need rahad, mis 

puudutavad valla üldisi üritusi Antsla Kultuuri- ja spordikeskuse eelarvesse, et säilitada kontroll 

rahaliste vahendite kasutamise üle. 

 

Avo Kirsbaum: Kontroll kultuuritöö ja tegevuse üle on olemas. Kõik kuludokumendid kinnitan 

isiklikult. Dokumendid on kontrollitud nii pearaamatupidaja kui ka kultuuri- ja noorsootöö 

spetsialisti poolt. 

 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud. 

 

Merike Prätz: Kes on tehtud parandusettepaneku poolt? 

Poolt hääletas 4 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget, erapooletuks jäi 3 volikogu liiget. 

Parandusettepanek lükati tagasi. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla 2021. aasta eelarve”. 

Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 2 volikogu liiget. 

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla 2021. aasta eelarve” määrusena 

nr 4. 

 

 

2. Kaasava eelarve suurus 2022. eelarveaastal 

 

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab. 

2022. aastal rakendab Antsla Vallavalitsus kaasavat eelarvet juba kuuendat korda. Läbi aastate on 

kaasava eelarve mahuks olnud summa 15 000 – 25 000 euro vahel. 

Ettepanek on määrata 2022. aasta kaasava eelarve mahuks 20 000 eurot. 

 

Toimus arutelu. 

 

Raivo Vallner: Teen ettepaneku määrata 2022. aasta kaasava eelarve mahuks 25 000 eurot. 



 

Volikogu esimees pani esimesena hääletusele vallavalitsuse poolt esitatud ettepaneku, määrata 

2022. aasta kaasava eelarve mahuks 20 000 eurot. 

Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu 3 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige. 

Raivo Vallneri ettepanekut peale hääletustulemuste selgumist hääletusele ei pandud. 

 
Protokolline otsus: 
2022. aasta kaasava eelarve maht on 20 000 eurot. 

 

 

3. Antsla Vallavolikogu 19.12.2017 määruse nr 8 "Toimetulekutoetuse määramiseks 

eluasemekulude piirmäärad” muutmine 

 

Ettekandega esines sotsiaaltöö spetsialist Maiu Pärna. 

Toimetulekutoetus on riiklikult finantseeritav sotsiaaltoetus. Vastavalt Sotsiaalhoolekandeseaduse 

§ 156 lõikele 1 hüvitatakse riigieelarvest kohaliku omavalitsusüksuse toimetulekutoetuse 

maksmise kulud. Sotsiaalhoolekandeseaduse § 133 lõige 6 sätestab, et kohalik omavalitsusüksus 

kehtestab toimetulekutoetuse määramiseks eluasemekulude piirmäärad, mis tagavad isiku ja tema 

perekonnaliikmete inimväärse äraelamise. Kohaliku omavalitsusüksus on kohustatud vähemalt üks 

kord aastas kehtestatud piirmäärad üle vaatama ning vajaduse korral kehtestama uued piirmäärad. 

Hetkel peab üksielavale taotlejale peale kommunaalkulude tasumist kätte jääma 150 eurot. Eelnõu 

on koostatud lähtudes sellest, et kehtiv piirmäär ei kata enam ära reaalseid kulutusi. 

Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku: 

Toimetulekutoetuse määramisel võetakse arvesse järgmised eluasemekulud, mida toetuse taotleja 

tõendab vastava kuludokumendiga: 

1) üür – kuni „2 eurot”, asendada „4 eurot” eluruumi normpinna ühe ruutmeetri kohta kuus; 

5) kütteks tarbitud soojusenergia või kütuse maksumus kaugküttega eluruumi puhul kuni 5 eurot 

ühe m² kohta kuus ning kaugkütteta eluruumi puhul (puit, gaas, brikett jms) kuni 5 eurot ühe m² 

kohta kuus, kuid mitte rohkem kui 400 eurot kalendriaastas ühe leibkonna kohta. 

 

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul määruse muudatust 

arutati. Toimus arutelu, kas muudatus katab ära eluasemekulud. Sotsiaaltöö spetsialist vastas, et 

katab. 

Komisjoni liikmed toetasid muudatusettepanekuid ja suunasid eelnõu volikokku. 

 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19.12.2017 määruse nr 8 

"Toimetulekutoetuse määramiseks eluasemekulude piirmäärad” muutmine”. 

Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19.12.2017 määruse nr 8 

"Toimetulekutoetuse määramiseks eluasemekulude piirmäärad” muutmine” määrusena 

nr 5. 

 

 

4. Koerte ja kasside pidamise eeskiri 

 

Ettekandega esines keskkonnaspetsialist Liana Neeve. 

Määrus kehtestatakse kohaliku omavalitsuse korralduse seaduse § 22 lõike 1 punkti 36² alusel, 

mille järgi kehtestab kohaliku omavalitsuse territooriumil koerte ja kasside pidamise eeskirja 

volikogu. 



Koerte ja kasside pidamise eeskirja uuendamise vajaduse tingisid asjaolud , et siiani on kehtinud 

kaks eeskirja - endise Urvaste valla ja Antsla valla eeskiri aastast 2002, nõuded lemmiklooma 

pidamiseks peavad olema reguleeritud ühtselt ja arusaadavalt kogu Antsla valla 

haldusterritooriumil ning et seadusandlus on vahepeal palju muutunud ja vajab kaasajastamist. 

Määruses on toodud nõuded koerte ja kasside pidamistingimustele, omaniku kohustused nende 

omamisel ning registreerimisel, nendega avalikus kohas viibimise nõuded, hulkuva koera või kassi 

püüdmise ja pidamise korraldamine omavalitsuse poolt ning omaniku vastutus. 

 

9. veebruaril 2021 toimunud arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolekul tehti järgnevad 

ettepanekud Koerte ja kasside pidamise eeskirja muutmiseks: 

1. § 3 p 14 Kassid tuleb soovimatute järglaste vältimiseks steriliseerida või kastreerida. Asendada 

sõna „kassid” sõnaga „lemmikloomad”. 

2. § 5 p 3 Loomapidaja on kohustatud tagama koera ja/või kassi märgistamise 14 päeva jooksul 

arvates looma kolmekuuseks saamise päevast. 

Uus tekst: Loomapidaja on kohustatud tagama koera (kassi soovituslikult) märgistamise 14 päeva 

jooksul arvates looma kolmekuuseks saamise päevast. 

3. Jätta välja § 5 p 10 Lemmiklooma kadumisest või surmast peab loomapidaja 14 päeva jooksul 

teavitama lemmikloomaregistri volitatud töötlejat/vallavalitsuse vastava valdkonna spetsialisti. 

Põhjendus: omanik saab lemmiklooma surmaaja ise lemmikloomaregistrisse kanda. 

17.02.2021 istungil Antsla Vallavalitsus nõustus muudatusettepanekutega. 

 

Kaasettekandja Lea Jõevere: Arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolekul eeskirja arutati. Pikem 

arutelu toimus teemal, kas mikrokiip on kohustuslik kõikidel koertel ja kassidel. Leiti, et kui on 

eakas koer omas kodus, omas aias, siis ei ole tarvis kiipi paigaldada, aga võiks olla kaelarihm, kus 

on omaniku telefoni number, juhuks kui koer kodust kaugele läheb või eksib. 

Komisjoni liikmed toetasid määruse eelnõu esitamist volikokku. 

 

Toimus arutelu, kuidas ja kellele hulkuvast loomast teatada ning kuidas hulkuva loomaga peale 

teatamist toimitakse. 

 

Raivo Vallner: Ettepanek on täiendada preambulat Loomatauditõrje seaduse § 11 ja Loomakaitse 

seaduse § 5 lõikega 3. 

 

Toimus arutelu. 

 

Merike Prätz: Nimetatud seadused on aluseks võetud ja toodud määruse eelnõu § 1 lõikes 3. 

 

Raivo Vallner: Millise loomade varjupaigaga on meil leping sõlmitud ja kui suur on kulu seoses 

hulkuvate loomadega? 

Liana Neeve: Leping on meil sõlmitud MTÜ-ga Võru loomade varjupaik. Eelmisel aastal oli 

varjupaiga kulu 7000 eurot. 

 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi määruse eelnõu kohta ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Koerte ja kasside pidamise eeskiri”. 

Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Koerte ja kasside pidamise eeskiri” määrusena 

nr 6. 

 

5. Antsla Vallavolikogu 14.04.2020 määruse nr  6 „Kagu-Eesti spetsialistide eluasemete 

toetusmeetmes osalemise tingimused“ muutmine 



 

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab. 

14.04.2021. a kehtestas Antsla Vallavolikogu määruse, mille alusel sätestati reeglid, kuidas 

saaksime oma spetsialiste toetada. 

Riigihalduse ministri määrust muudeti 2020. aasta detsembris ja seoses sellega muudetakse ka  

Antsla Vallavolikogu 14.04.2020 määrust nr 6 „Kagu-Eesti spetsialistide eluasemete 

toetusmeetmes osalemise tingimused“. 

Määrusega täpsustatakse spetsialisti mõistet, leevendatakse taotlejatele esitatavaid nõudeid ning 

muudetakse projekti abikõlblikkuse perioodi. 

Eelnõuga lisatakse võimalus, et spetsialist on ka piirkonnas tegutseva äriühingu juhatuse liige või 

piirkonnas tegutsev füüsilisest isikust ettevõtja. Praeguse määruse järgi peab taotlejal olema 

mõlemad, nii haridus kui ka väljaõpe või töökogemus. Määruse muudatusega nõudeid 

leevendatakse ning taotleja peab omama kas kutsekeskharidust, kõrgharidust ja/või erialast 

väljaõpet või töökogemust.   

Pikenes abikõlblikkuse periood. Praeguse kehtiva määruse järgi on spetsialistil projekti 

elluviimiseks aega taotluse rahuldamise otsuse tegemise päevast arvates kuni 9 kuud. Määruse 

muudatuses on projekti elluviimise periood toetuslepingus fikseeritud periood, mis ei kesta kauem 

kui taotlusvooru aastale järgneva aasta 30. septembrini. Näiteks, kui 2021. a taotlusvoor viiakse 

ellu 2021. a alguses, saab spetsialisti projekt kesta 2021. a kevadest 2022. a sügiseni, seega ligi 

poolteist aastat. 

Arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolekul arutati, kuidas hakkab hindamiskomisjon hindama 

füüsilisest isikust ettevõtja töötasu. Komisjoni koosolekul tehti ettepanek, et füüsilisest isikust 

ettevõtja aastakäive peaks olema vähemalt 30 000 eurot aastas. 

 

Kaasettekandja Lea Jõevere: Arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolekul arutati 

muudatusettepanekut. Pikemalt arutati FIE-de töötasu üle, mis aluseks võtta ja tehti ettepanek, et 

füüsilisest isikust ettevõtja aastakäive peaks olema vähemalt 30 000 eurot aastas, nagu ettekandja 

Kalev Joab rääkis. Ettepanek tuleneb Võrumaa keskmisest töötasust. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, esitada määruse muudatus volikokku. 

 

Volikogu liikmetel küsimusi määruse eelnõu kohta ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 14.04.2020 määruse nr  

6 „Kagu-Eesti spetsialistide eluasemete toetusmeetmes osalemise tingimused“ muutmine”. 

Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 14.04.2020 määruse nr  6 „Kagu-

Eesti spetsialistide eluasemete toetusmeetmes osalemise tingimused“ muutmine” määrusena 

nr 7. 

 

 

6. Metsa tn 1b kinnisasja kasutusse andmine 

 

Ettekandega esines maa- ja planeeringute spetsialist Ester Hommik. 

07. augustil 2020 esitas Veski tn 9 kortermaja elanik avalduse, mille alusel soovis saada rendile 

Antsla linnas Metsa tn 1b kinnistut, eesmärgiga põllumaa kasutamine. Maa-ala kogupindala on 

400 m2 , sellest põllumaana kasutatavat maad 200 m2. Sama inimene on seda maad kasutanud juba 

enne 1996. a. Teisi sellest põllumaast huvitatud isikuid ei ole teada. 

Eeltoodust tulenevalt, teeb Antsla Vallavalitsus ettepaneku: 

Anda sellele inimesele otsustuskorras kasutusse aastatasuga 10 eurot Antsla valla omandis olev 

Metsa tn 1b kinnisasi (katastriüksus 14201:001:0282, pindala 447 m2), millest on 

põllumajanduslikuks kasutamiseks ligikaudu 200 m2. Kinnisasja kasutamise käigus ei tohi 



takistada maa-alalt vee äravoolu kraavi. Sellest tulenevalt on eelistatud rendile andmine, mitte 

müük. Lepingu tähtaeg on viis aastat. 

 

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjonis otsuse eelnõud arutati. Tekkis 

küsimus, kas see inimene peab seda kinnistut hooldama nt muru niitma. 

Saime vastuseks, et tema kohustuseks on krundi hooldamine. 

Komisjon tegi ettepaneku, esitada otsuse eelnõu volikokku. 

 

Raivo Vallner: Maa kasutaja maksab lisaks 10 eurole ka maamaksu? 

Ester Hommik: Jah. 

 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi otsuse eelnõu kohta ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Metsa tn 1b kinnisasja kasutusse andmine”. 

Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

 

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Metsa tn 1b kinnisasja kasutusse andmine” otsusena 

nr 4. 

 

 

7. Antsla Vallavolikogu 27.10.2004 määruse nr 14 „Antsla valla tiheasustusalal raieloa 

andmise tingimuste ja korra kehtestamine” kehtetuks tunnistamine 

 

Ettekandega esines vallasekretär Kersti Käis. 

Looduskaitseseaduse alusel on Antsla Vallavolikogu 27.10.2004 kehtestanud määruse „Antsla 

valla tiheasustusalal raieloa andmise tingimuste ja kord”. 

Urvaste vallas sellist korda kehtestatud ei olnud. 

Alates 2018. aastast on puude raieloa andmise korra kehtestamine delegeeritud vallavalitsusele. 

Antsla Vallavalitsuse menetluses on määruse eelnõu „Antsla valla tiheasustusalal puu raieloa andmise 

tingimused ja kord”. Eelnõu kehtestatakse määrusena pärast 27.10.2004. määruse nr 14 kehtetuks 

tunnistamist volikogu poolt. 

 

Margus Klaar: Ma ei leidnud praegu kehtivat korda. Millised piirkonnad Antsla vallas on 

tiheasustusalad? Kas Kuldre on? Kuidas käib tiheasustusalal raieloa taotlemine? Kes võib puud 

langetada? 

Kersti Käis: Kord on Riigi Teatajast kättesaadav. Praegu kehtiva korra kohaselt asuvad 

tiheasustusalad endise Antsla valla territooriumil. 

Avo Kirsbaum: Kehtiva korra kohaselt loetakse tiheasustusalaks Antsla linna, Kobela alevikku ja 

Vana-Antsla alevikku. Uue korra kohaselt jäävad tiheasustusaladeks ainult  Antsla linn ja Kobela 

alevik. Puid võivad langetada ainult vastava koolituse läbinud spetsialistid. 

 

Raivo Vallner: Iga puu langetamiseks arboristi vaja ei ole. Kui valla ametnik tuleb vaatab, et puu 

langetamine ei kujuta mingit ohtu ja annab puu langetamiseks loa. 

 

Volikogu liikmetel küsimusi määruse eelnõu kohta ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 27.10.2004 määruse nr 

14 „Antsla valla tiheasustusalal raieloa andmise tingimuste ja korra kehtestamine” kehtetuks 

tunnistamine”. 

Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääletas 1 volikogu liige, erapooletuid ei olnud. 

 



Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 27.10.2004 määruse nr 14 „Antsla 

valla tiheasustusalal raieloa andmise tingimuste ja korra kehtestamine” kehtetuks tunnistamine” 

määrusena nr 8. 

 

 

8. Informatsioon 

COVID-19 olukorrast Antsla vallas. 

 

Avo Kirsbaum: Viimase kümne päeva jooksul on aktiivseid juhtumeid ligikaudu 70. Andmed 

täpsustuvad iga päev. Terviseameti andmetel on meil kolm kollet- üks töökohakolle, kus on 6 

haiget ja kaks õppeasutuse kollet, ühes koolis 10 haiget, teises 6 haiget. Õppeasutustega on selline 

praktika, et nagu klassi on positiivne test tulnud, lähevad klassikaaslased kohe distantsõppele. 

Igapäevaselt olen suhelnud koolide juhtidega, kuidas on õigem ja targem edasi toimetada, et 

nakatumiste arvu piirata ning konsulteerinud Terviseameti esindajatega. 

 

Tänasel päeval on mõlemad koolid koolivaheajal. Vabariiklikult on kehtestatud, et 5.-12. klasside 

õpilased jäävad peale koolivaheaega distantsõppele, alates 1. märtsist nädalaks ajaks.   

Noortekeskuse ruumid on alates 8. veebruarist suletud, kuna noorsootöötajatel puuduvad andmed, 

kes on saanud positiivse proovi ja kes on lähikontaktsed. 

Õpetajate vaktsineerimisega alustati 18. veebruaril, märtsikuus alustati eakate vaktsineerimisega. 

Kõige olulisem on kinni pidada isolatsiooni- või garantiini piirangutest. 

 

Aivo Värton: Kas oskate öelda tänase päevaga seoses konkreetse nakatumisnumbri Antsla valla 

100 000 elaniku kohta. 

Kas on mõni üritus, mis on ära jäetud seoses eriolukorraga, valla algatusel, või toimib vald ainult 

nii, nagu riik ütleb ? 

 

Avo Kirsbaum: Täna hommikul lisandus Terviseameti andmetel Antsla valda 11 positiivset, kell 

15.00 tulnud raporti järgi on nakatumiskordaja 100 000 elaniku kohta 1887,22 ehk aktiivseid juhte 

on meil 70. Üritused, mis on toimunud, meile teadaolevalt ei ole sealt ühtegi juhtu laiali läinud. 

Kõik üritused, mis on toimunud, on toimunud väikese arvu kohalolijatega või õues. 

 

Kalle: Oma kultuuri valdkonnas olen teadmatuses piirkonnas koroona levikust. Rahva suust 

kuuleb ainult, et Tsooru - ja naaberküladki on nakatunuid täis ja paljud isolatsioonis. Raske on 

võtta teadmatuses ürituse läbiviimiseks seisukohti, kui otseseid piiranguid pole ülevalt poolt alla 

tulnud. Kas valla poolt ei võiks allasutuse juhte selles osas rohkem informeerita ja juhiseid anda? 

Merike: Antsla vallal puudub informatsioon, kes on nakatunud. Kui novembri kuus oli meil 

esimene haiguskolle, siis oli väga kiiresti teada, kes olid need isikud ja nende lähikontaktsed. 

Praegusel juhul on nii, et me ei tea neid isikuid. Me saame andmed ainult omavalitsuse täpsusega.   

 

Toimus arutelu. 

 

Evelyn Tõniste: Kas vallavalitsus on põhimõtteliselt võimalik teha COVID-i leviku piiramiseks 

Vabariigi Valitsusest erinevaid otsuseid, nt kui koolis on kolle, saata kõik õpilased distantsõppele? 

Avo Kirsbaum: Me oleme seda rakendanud. 

 

Volikogu liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

Merike Prätz       Helle Savi 

volikogu esimees      volikogu sekretär-registripidaja 


